
Artur Czemecki
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Nowego Sącza

Nowy Sącz, dnia 25 stycznia 2021 r.

Szanowny Pan
Ludomir Handzel
Prezydent Miasta
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Szanowny Panie Prezydencie

W dniu 24 stycznia o godz.19.37 zgłosiłem telefonicznie korzystając z numeru telefonu

184486681 należącego do Wydziału Kryzysowego Urzędu Miasta Nowego Sącza fakt, iż na

ulicy Długoszowskiego w pobliżu numeru 44 Ieży prawdopodobnie potracony przez pojazd

duży, martwy lis. Rozkład zwłok sprawił, że wokół miejsca pełno było krwi co po nocnych

opadach śniegu wyglądało dodatkowo drastycznie a widok, który musieli znosić okoliczni

mieszkańcy, przechodzący po chodniku lub korzystający z komunikacji autobusowej, czy

kierowcy pojazdów był dla nich drastycznym widokiem, co przedstawiają załączone

fotograf.ie szt. 2

Mimo, że lis padł dzień wcześniej, do dziś tj., 25 stycznia, nikt się tym nie zainteresował.

Zgodnie z prawem, zwłoki zwierzęcia powinny zostać usunięte, przetransportowane i

zutylizowane na zlecenie samorządu. Taki obowiązek nakłada na nie ustawa o utrzymaniu

czystości i porządku w gminach.

Zwracam się z pytaniem, dlaczego do dnia 25 stycznia pomimo mojej interwencji martwe

zwierzę w dalszym ciągu leżało na ulicy?

Kto odpowiada za ten fakt?

Jaka firma posiada uprawnienia i odpowiada za utylizacje padniętych zwierząt w Nowym

Sączu jaki jest koszt świadczonej usługi, proszę o kserokopie zawartej umowy.

Zał.  2 szt. zpoMa-m„m,   ft Ż,
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